

## Compulsory School Attendance Law Notice to Parents

Date: \_\_\_\_\_

Dear Parents and Guardians:

The Commonwealth of Pennsylvania requires that all children from the age of 6 to 18 regularly attend school for 180 days per year. You must notify the school when your child is absent. A student's absence from school may be considered either excused or unexcused depending on the reason for the absence and the information you provide to the school in a timely manner when your child is absent.

Please notify your child's school when your child is absent by telephoning \_\_\_\_\_

or e-mailing \_\_\_\_\_ and reporting the reason for their absence.

### **Excused Absences**

Pennsylvania law broadly defines absences as excused when a student is prevented from attendance for mental, physical, or other urgent reasons. An absence is lawful when a student is dismissed during school hours by a certified school nurse, registered nurse, licensed practical nurse or a school administrator or designee or if the student is absent to obtain professional health care or therapy care service rendered by a licensed practitioner in the healing arts. Additionally, the district considers illness, family emergency, death of a family member, medical or dental appointments, authorized school activities, and educational travel with prior approval as lawful absences.

### **Unexcused Absences**

An "unexcused" absence is any absence for a day or any significant part of a day (one class period or more than one hour) for reasons other than those listed above and any absence without parent knowledge and prior approval from school officials. Students who are absent from a school for 10 consecutive school days will be dropped from the district enrollment unless you make prior arrangements with the district, or you provide the district with evidence that the absence is legal, and the district accepts the explanation.

A child is considered truant after incurring three or more unexcused absences from school. A child is considered habitually truant after incurring six or more unexcused absences from school. The school will notify you in writing after 3 unexcused absences within 10 school days of the child's third unexcused absence. This notice will contain a description of the consequences that will follow if the child becomes habitually truant and may include the offer of a School Attendance Improvement Conference (SAIC). If the child continues to incur additional unexcused absences after the school has issued the notice, the school, if not already offered, will offer the student and parent a SAIC.

Students who continue to incur unexcused absences from school may be referred to the magisterial district judge for a truancy citation, which could result in fines or other consequences. Please see the [Compulsory School Attendance, Unlawful Absences, and School Attendance Improvement Conferences](#) Basic Education Circular for more information.

Regardless of the type of absence, students are required to complete all assignments missed during absences in order to receive the appropriate credits.

Thank you for your assistance in reporting your child's absences from school. Please contact me if you have any questions about this letter.

Name: \_\_\_\_\_

Title: \_\_\_\_\_

Telephone Number: \_\_\_\_\_

Email Address: \_\_\_\_\_

## إخطار قانوني للوالدين بخصوص الحضور الإلزامي للمدرسة

التاريخ:

السادة الوالدان وأولياء الأمور:

تشتري ولاية كومنولث بنسلفانيا أن يحضر جميع الأطفال من عمر 6 إلى 18 سنة بانتظام إلى المدرسة لمدة 180 يوم سنويًا. وعليكم إخطار المدرسة عندنا يتغيب طفلكم. يمكن إعتبار غياب الطالب عن المدرسة بعذر أو بدون عذر بناءً على أسباب الغياب والمعلومات التي تقدمها إلى المدرسة عندما يتغيب طفلكم.

يرجى إخطار مدرسة طفلكم عندما يتغيب طفلك عن طريق الإتصال بالهاتف \_\_\_\_\_ أو عبر البريد الإلكتروني \_\_\_\_\_ والإبلاغ عن سبب غيابه.

### حالات الغياب بعذر

يحدد قانون بنسلفانيا بشكل عام أن الغياب يكون بعذر عندما يُمنع الطالب من الدخول لسبب عقلي أو جسدي أو أي سبب آخر عاجل. يكون الغياب جائزًا عندما يفصل الطالب خلال ساعات الدراسة من قبل ممرضة المدرسة أو ممرضة مسجلة أو ممرضة ممارسة مُجازة أو مدير المدرسة أو من ينوب عنه أو إذا تغيب الطالب لكي يحصل علي رعاية صحية مهنية أو خدمة رعاية نفسية أصدرها طبيب ممارس في فنون العلاج. تعتبر الإدارة الأمراض أو الحالات العائلية الطارئة أو المواعيد الطبية أو مواعيد طبيب الأسنان أو الأنشطة المدرسية المأذون بها أو الرحلات المدرسة بشرط الحصول علي موافقة بأنها حالة غياب قانونية.

### حالات الغياب بدون عذر

حالة الغياب بدون عذر هو الغياب لمدة يوم أو لمدة جزء من اليوم (حصّة دراسية واحدة أو أكثر من ساعة) لأسباب بخلاف الواردة أعلاه أو أي غياب بدون علم الوالد أو موافقة مسبقة من مسئول المدرسة.

سيتم إسقاط الطالب الذي يتغيب من المدرسة 10 أيام مدرسية متتالية من التسجيل في الإدارة إلا إذا قام بترتيبات مسبقة مع الإدارة أو إعطاء الإدارة دليل علي أن الغياب قانوني وتقبل الإدارة السبب.

يُعتبر الطفل مُتغيبًا بعد تكبده ثلاثة حالات أو أكثر من الغياب بدون عذر عن المدرسة، يعتبر الطفل متغيبًا بشكل معتاد بعد تكبده ستة حالات أو أكثر من الغياب بدون عذر عن المدرسة، وستقوم المدرسة بإخطاركم كتابياً بعد ثلاثة مرات من الغياب بدون عذر في غضون 10 أيام دراسية من اليوم الثالث لغياب الطفل. يحتوي هذا الإخطار على وصف العواقب المُتبعّة إذا تغيب الطفل بشكل معتاد بما في ذلك عقد مؤتمر تحسين الحضور المدرسي (SAIC).

إذا استمر الطفل في تكبده المزيد من حالات الغياب بدون عذر بعد إصدار المدرسة هذا الإخطار، ستقوم المدرسة -إذا لم تكن قد عقدت بالفعل- بعقد مؤتمر تحسين الحضور المدرسي للطلاب والوالد (SAIC).

تتم إحالة الطلاب المُستمرين في الغياب بشكل معتاد بدون عذر إلى قاضي الإدارة الجزئية للاستشهاد على الغياب، والذي يمكن أن يؤدي إلى غرامات أو عواقب أخرى، يرجى الاطلاع على الحضور الإلزامي للمدرسة وفترات الغياب الغير قانونية ومؤتمرات تحسين الحضور المدرسي وتعميم التعليم الأساسي لمزيد من التفاصيل.

بغض النظر عن نوع الغياب، يلزم الطلاب باستكمال جميع المهام الفائتة أثناء الغياب للحصول على الوحدات الدراسية المناسبة.

شكراً لكم على مساعدتكم في الإبلاغ عن غياب الطفل من المدرسة، يرجى الاتصال بي إذا كان لديكم أي أسئلة حول هذا الخطاب.

الاسم \_\_\_\_\_

العنوان \_\_\_\_\_

رقم الهاتف \_\_\_\_\_

عنوان البريد الإلكتروني \_\_\_\_\_